
Van:  

Verzonden: zondag 7 april 2024 10:33 

Aan: Marielys Roos > 

CC:  

Onderwerp: Re: commissie bestuur en middelen, LTC, 4 april vergadering 
  
Beste Marielys, 
Ik wilde je nog op de hoogte brengen van een opmerking gemaakt door tijdens de 
commissievergadering grondgebied op 13 mei 2014 (zie het bijgevoegde item). 
Ze antwoordde op de vraag vanuit de commissie waarom het bestemmingsplan nog 
steeds moest worden gewijzigd, nu de LTC hun plannen voor verlichting had 
ingetrokken. Haar antwoord was dat er in de toekomst weer een nieuw bestuur zou 
kunnen komen en/of andere lichttechnologieën, waardoor alles opnieuw zou 
beginnen. Een vooruitziende blik, zou je kunnen zeggen.Destijds was de aanpassing 
duidelijk bedoeld om ervoor te zorgen dat verlichting nooit mogelijk zou zijn.Op dit 
moment lijkt de tennisclub zich echter te gedragen als een onbetrouwbare buurman 
die probeert om via een maas in de nieuwe regelgeving iets te verkrijgen wat nooit 
de bedoeling zou moeten zijn. Als buren zijn we volledig onwetend gehouden over 
hun plannen, wat in strijd is met de verklaringen van het bestuurslid dat vorige week 
als inspreker optrad.Als omwonenden hopen we dan ook dat de gemeente met de 
juiste argumenten dit snode plan van de LTC voor eens en voor altijd in de 
prullenbak  zal laten verdwijnen. Zoals de heer Metselaar vorige week terecht 
opmerkte: dit plan duikt elke 10 jaar weer op en veroorzaakt veel onrust in de buurt. 
Met vriendelijke groet, 
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